

## PRAYERS

Mr. Lessard, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of (1) Prince Edward Island Development Plan: Proposed Federal Contribution by program for 1977-78; and

(2) Prince Edward Island Comprehensive Development Plan: Federal Expenditures by program for 1975-76.—Sesional Paper No. 302-5/170.

The House resumed debate on the motion of Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. Danson,—That Bill C-20, An Act respecting the office of the Auditor General of Canada and matters related or incidental thereto, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Public Accounts.

And debate continuing;

[At 5.00 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

*(Public Bills)*

The Order being read for the consideration of the report stage of Bill C-309, An Act respecting the domestic and industrial use of solar energy, as reported (with an amendment) from the Standing Committee on National Resources and Public Works;

Mr. Caccia, seconded by Mr. Goodale, moved,—That Bill C-309, An Act respecting the domestic and industrial use of solar energy, be amended in Clause 2, by striking out lines 20 to 27 at page 1 and substituting the following therefor:

"2. The Institute for Solar Energy Application (herein after the "Institute") is hereby established as a corporation without share capital."

Mr. Caccia, seconded by Mr. Goodale, moved,—That Bill C-309, An Act respecting the domestic and industrial use of solar energy, be amended by inserting immediately after line 27 at page 1, the following new Clause:

"3. (1) The affairs of the Institute shall be managed by a board of directors composed of not fewer than ten and not more than twenty-five members of the Institute who are Canadian citizens and who shall serve without remuneration.

(2) Directors shall be elected by the members of the Institute."

and by renumbering the subsequent clauses accordingly.

After debate thereon, the question being put on the motions, it was agreed to.

On motion of Mr. Caccia, seconded by Mr. Goodale, the Bill, as amended, was concurred in at the report stage with further amendments and, by unanimous consent, read the third time and passed.

## PRIÈRE

M. Lessard, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie, en anglais, (1) d'un document intitulé: «*Prince Edward Island Development Plan—Proposed Federal Contribution by Program for 1977-1978*»;

(2) d'un document intitulé: «*Prince Edward Island Comprehensive Development Plan—Federal Expenditures by Program 1975-1976*». (Document parlementaire n° 302-5/170).

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. Danson,—Que le Bill C-20, Loi concernant le bureau du vérificateur général du Canada et les matières connexes, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des comptes publics.

Le débat se poursuit;

(A cinq heures de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

*(Bills publics)*

Il est donné lecture de l'ordre relatif à l'étude à l'étape du rapport du Bill C-309, Loi concernant l'usage domestique et industriel de l'énergie solaire, rapporté avec un amendement par le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

M. Caccia, appuyé par M. Goodale, propose,—Qu'on modifie le Bill C-309, Loi concernant l'usage domestique et industriel de l'énergie solaire, à l'article 2, en retranchant les lignes 21 à 27 inclusivement, page 1, et en les remplaçant par ce qui suit:

«2. Est par les présentes constitué sous forme de corporation sans capital social l'Institut d'application de l'énergie solaire (ci-après appelé l'«Institut».)»

M. Caccia, appuyé par M. Goodale, propose,—Qu'on modifie le Bill C-309, Loi concernant l'usage domestique et industriel de l'énergie solaire, en ajoutant immédiatement après la ligne 27, page 1, le nouvel article suivant:

«3. (1) La direction des affaires de l'Institut est assurée par un conseil d'administration composé de dix à vingt-cinq citoyens canadiens membres de l'Institut et servant à titre bénévole.

(2) Les administrateurs sont élus par les membres de l'Institut.»

et en renumérotant les articles suivants en conséquence.

Après débat, ces motions, mises aux voix, sont agréées.

Sur motion de M. Caccia, appuyé par M. Goodale, ce bill, tel que modifié, est agréé à l'étape du rapport, avec d'autres amendements et, du consentement unanime, lu une troisième fois et adopté.